

MESSAGE FROM THE PRESIDENT / MESSAGE DU PRÉSIDENT

www.caa-aca.ca.

www.caa-aca.ca.

CAA has a new web site. Of course we have had a web site for some years with the basic information about our association thanks to the efforts of Don Jamieson and his various helpers at the University of Western Ontario. This was a great start but was difficult to find unless you saw the address in *Canadian Acoustics*. Now as a result of Dave Stredulinsky's efforts we have a new web site that everyone should be able to find.

Our site is now in its infancy but with your input and suggestions it will grow to serve you better. However, perhaps the biggest problems are getting the information that we wish to include and keeping it updated. The site already has many useful details of our association and includes a complete index of all volumes of *Canadian Acoustics* developed from Doug Whicker's personal database. We would like our web site to be the main source of information on all of our various prizes.

I hope you will have suggestions for adding further information. I would like to add material from our operations manual, details of our history and our student awards, as well as minutes of recent meetings. What would you like to include? We have limited resources but we would like to know how you think we can improve our site. Take a look at what we have today and send your suggestions and corrections to Dave Stredulinsky.

John Bradley

L'ACA a un nouveau site web. Nous avons bien entendu un site qui présentait les informations de base sur l'association depuis un certain temps, grâce aux efforts de Don Jamieson et de ses nombreux collègues de l'Université Western en Ontario. Ce site représentait un très bon départ, mais il était difficile de le trouver à moins d'avoir vu l'adresse dans l'*Acoustique canadienne*. Grâce aux efforts de Dave Stredulinsky, nous avons maintenant un nouveau site web qui devrait être facile d'accès.

Notre site en est à ses premiers balbutiement, mais avec vos commentaires et suggestions, il répondra de mieux en mieux à vos attentes. Le problème majeur, à ce stade-ci, est d'acquiescer l'information que nous désirons inclure et de la garder à jour. Le site présente actuellement plusieurs détails utiles au sujet de notre association et inclut un index complet de tous les numéros de l'*Acoustique canadienne*, développé à partir de la base de données personnelle de Doug Whicker. Nous désirons que notre site web demeure la source principale d'information sur tous les prix.

J'espère que vous soumettrez des suggestions d'ajouts d'information. J'aimerais inclure du matériel tiré de notre manuel opérationnel, des détails historiques et de l'information sur les prix étudiants, ainsi que les procès-verbaux de nos récentes réunions. Qu'aimeriez-vous ajouter? Nous disposons de ressources limitées, mais nous aimerions savoir comment nous pourrions améliorer notre site. Prenez le temps de regarder ce que nous avons à ce jour et envoyez vos suggestions et corrections à Dave Stredulinsky.

John Bradley

WHAT'S NEW ??

Promotions	Retirements
Deaths	Degrees awarded
New jobs	Distinctions
Moves	Other news

Do you have any news that you would like to share with Canadian Acoustics readers? If so, send it to:

Francine Desharnais, DREA Ocean Acoustics, P.O. Box 1012, Dartmouth NS, Email: desharnais@drea.dnd.ca

QUOI DE NEUF ?

Promotions	Retraites
Décès	Obtention de diplômes
Offre d'emploi	Distinctions
Déménagements	Autres nouvelles

Avez-vous des nouvelles que vous aimeriez partager avec les lecteurs de l'*Acoustique Canadienne*? Si oui, écrivez-les et envoyez à:

Gunnar Rasmussen Acoustic Solutions:

Precision Acoustic Measurement Instrumentation



***Condenser Microphones and Preamplifiers
Intensity Probes
Outdoor Microphones / Hydrophones
Calibration Instrumentation and Accessories***

G.R.A.S.
Sound & Vibration

New Products

***ICP Powered Microphone Preamplifier
Ear Simulation Devices
Speech Simulation Devices***



Represented in Canada by



Integrated Solutions from World Leaders

Novel Dynamics Inc.

Phone 519-853-4495 Fax 519-853-3366

Email: metelka@aztec-net.com

Ottawa Office 613-599-6275 Fax 613-599-6274